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РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО СЪТРУДНИЧЕСТВО
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БТПП - (БРОЙ НОВИНИ: 4)

Съветът по иновации, дигитализация и нови технологии при Българската търговско-промишлена палата (БТПП)
проведе среща с представители на ръководството на Министерство на икономиката и индустрията. От страна на
Съвета в срещата участваха Радослав Петков – председател на Управителния борд, и адв. Костадин Манев – член
на Управителния борд, а от страна на министерството - Ивайло Шотев – зам.-министър... 

На 29 август 2023 г. от 15:00 ч. Съветът по иновации, дигитализация и нови технологии при Българската търговско-
промишлена палата (БТПП) организира безплатен уебинар, на който ще бъде представена отворената за
кандидатстване процедура "Подкрепа за прехода към кръгова икономика в предприятията" по линия на
Националния план за възстановяване и устойчивост (НПВУ). 

Председателят на БТПП Цветан Симеонов проведе регулярна среща с Ахмад Алаедин, председател на
Асоциацията на българо-арабски икономически камари и председател на Ливано-българския бизнес съвет. По
време на срещата бе обменена информация за икономическата ситуация в България и Ливан. Споделени бяха
идеи за активизиране на дейността на двете смесени организации в посока по-ефективни търговски отнош... 

Търговско-промишлена палата - Стара Загора информира за предстоящи онлайн бизнес срещи между български
и тайвански фирми, организирани от Тайвански Търговски Център - TAITRA София, които ще се проведат в края на
месец август 2023 г. Срещите предоставят възможност за осъществяване на контакт с фирми от следните сектори:
селско стопанство и храни, автомобили и мотоциклети, велосипеди, чанти, лична г... 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:
16)

Заглавие: БТПП и икономическото министерство ще си партнират за развитието на иновативната екосистема в
България
Дата: 09.08.2023 14:52
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: БТПП подготвя безплатен уебинар за процедурата по НПВУ за преход към кръгова икономика
Дата: 09.08.2023 09:41
Медия: Industry Info

Заглавие: Среща с ръководството на Асоциацията на българо-арабски икономически камари
Дата: 09.08.2023 23:55
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Безплатни онлайн бизнес срещи между български и тайвански фирми, август 2023
Дата: 09.08.2023 23:55
Медия: Икономически портал на регион Стара Загора

https://www.bta.bg/bg/news/economy/503888-btpp-i-ikonomicheskoto-ministerstvo-shte-si-partnirat-za-razvitieto-na-inovativn
https://industryinfo.bg/article/31753-btpp-podgotvia-bezplaten-uebinar-za-procedurata-po-npvu-za-prehod-kam-kragova-ikonomika
https://www.bcci.bg/news/19716
https://www.chambersz.com/bezplatni-onlain-biznes-sreschi-mejdu-balgarski-i-taivanski-firmi-avgust-2023-48900


Полугодието завършва със 177,7 млн. лв. (0,1 % от прогнозния БВП) бюджетен излишък по консолидираната
фискална програма. Това е информацията, официално одобрена на днешното правителрствено заседание.
Припомняме, прогнозата на МФ преди месец бе подобна – около 200 млн. лева. Изткъва се, че по този начин
формираният дефицит за първите пет месеца на годината бе изцяло компенсиран през месец юни и бюд... 

Правителството одобри проект на Съвместна декларация от Международна конференция на тема "По-добре
свързани чрез Механизма за свързване на Европа", проведена в периода 15-16 май 2023 г. в Букурещ, Румъния.
Целта на декларацията е да способства осигуряването на по-добра свързаност в Централна и Източна Европа по
новия европейски транспортен коридор Балтийско море – Черно море – Егейско море, посред... 

Властите планират инвестиции от 12 млрд. евро, а мащабното строителство трябва да приключи до края на 2024
г.Сърбия планира мащабни инфраструктурни проекти, след като Белград спечели домакинството на Expo 2027
година, пише Bloomberg. Сред тях са изграждане на нови речни пристанища, музеи, нови транспортни връзки,
спортни зали и туристическа инфраструктура, както и обновяване на енергийната мрежа. ... 

Възможностите за подпомагане на връзките между бизнеса от двете страни обсъдиха министърът на
икономиката и посланикът на ГрузияМинистърът на икономиката и индустрията Богдан Богданов проведе среща с
посланика на Грузия в България Н.Пр. Отар Бердзенишвили. На срещата бяха обсъдени двустранните търговско-
икономически отношения и подпомагането на връзките между бизнеса от двете страни. В разговорите... 

От векове треската е емблематична за Исландия. На гърба на монетата от 1 крона има гравирано нейно
изображение. Сплескана треска без глава някога е била върху герба на Исландия. Пак векове наред страната
участва в така наречените Войни за треска с Великобритания, свързани с правата за улов на рибата в Северния
Атлантик. За да запази такъв важен източник на храна и износ, мрежа от компании в Исланд... 

Повечето хора свързват Йордания с туризъм и библейски събития. Но страната е отправна точка и за много
вълнуващи предприемачески истории. Една от тях е историята на Зеид Хусбан, който от нулата създава
регионален лидер в разплащанията и в рамките на няколко години превзема пазарите в целия регион. Тайните
зад шеметния успех на своята компания POSRocket Зеид ще сподели по време на Forbes DNA of Suc... 

Заглавие: Бюджетният дефицит за първите 5 месеца е преодолян, полугодието завършва с излишък от 177,7
млн. лв.
Дата: 09.08.2023 16:34
Медия: Икономически живот

Заглавие: Одобрена е Съвместна декларация на страните от ЦИЕ за по-добра транспортна свързаност в
региона
Дата: 09.08.2023 16:14
Медия: Novinata.bg

Заглавие: Сърбия ще строи пристанища, транспорнти връзки и музеи за домакинството на Expo 2027
Дата: 09.08.2023 15:39
Медия: Инвестор.БГ

Заглавие: Близо 140 млн. долара достига търговията ни с Грузия през първото тримесечие на 2023
Дата: 09.08.2023 16:34
Медия: Economy

Заглавие: Треска за оползотворяване: Как Исландия използва 90% от рибните отпадъци
Дата: 09.08.2023 13:20
Медия: Profit

Заглавие: Как малките предприемачи могат да предизвикат големи промени
Дата: 09.08.2023 10:03
Медия: Forbes Bulgaria

https://ikj.bg/novini/byudzhetniat-defitsit-za-parvite-5-mesetsa-e-preodolyan-polugodieto-zavarshva-s-izlishak-ot-1777-mln-lv/
https://novinata.bg/bulgaria/odobrena-e-savmestna-deklaraciq-na-stranite-ot-cie-za-po-dobra-transportna-svarzanost-v-regiona/
https://www.investor.bg/a/534-novini/379313-sarbiya-shte-stroi-pristanishta-transpornti-vrazki-i-muzei-za-domakinstvoto-na-expo-2027
https://www.economy.bg/economy/view/55735/Blizo-140-mln-dolara-dostiga-tyrgoviyata-ni-s-Gruziya-prez-pyrvoto-trimesechie-na-2023
https://profit.bg/kompanii/treska-za-opolzotvoryavane-kak-islandiya-izpolzva-90-ot-ribnite-otpadatsi/
https://forbesbulgaria.com/2023/08/09/%D0%BA%D0%B0%D0%BA-%D0%BC%D0%B0%D0%BB%D0%BA%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%B4%D0%BF%D1%80%D0%B8%D0%B5%D0%BC%D0%B0%D1%87%D0%B8-%D0%BC%D0%BE%D0%B3%D0%B0%D1%82-%D0%B4%D0%B0-%D0%BF%D1%80%D0%B5/


Икономиката на Китай изпадна в дефлация, след като потребителските цени се понижиха през юли за първи път
от повече от 2 години, пише "BBC". Официалният индекс на потребителските цени, мярка за инфлацията, спадна с
0,3% миналия месец спрямо година по-рано. Според анализатори това увеличава натиска върху правителството
да съживи търсенето във втората по големина икономика в света. Това следва слаби... 

Представители на десетки държави ще посетят Белград през 2027 г., когато в столицата на Сърбия се провежда
изложението Експо 2027, съобщава белградският вестник "Политика". Тогава столицата на Сърбия ще бъде в
самия център на световните събития, когато става дума за областите на образованието, културата, технологиите и
иновациите. Организирането на събитието Eкспо 2027 ще означава приток на пари и... 

По Програма "Развитие на регионите" 2021-2027 г., вече е публикувана първа покана за набиране на концепции за
интегрирани териториални инвестиции – по процедура BG16FFPR003-2.001 "Концепции за интегрирани
териториални инвестиции (ИТИ)", с краен срок за кандидатстване 27 септември 2023 г. По тази процедура
публични институции, местна власт, бизнеса и гражданския сектор имат възможност да правят пре... 

Цената на пазара "Ден напред" на електроенергийната борса вече има нова "класическа" крива за летния уикенд.
Характеризира се с почти целодневно дъно около и малко над 0 лв./МВч и шокиращ скок привечер до пик, който
често надхвърля 400 лв./МВч към 20-22 часа. С добавянето на нови полета от фотоволтаични панели тази крива ще
започне все по-често да се появява и през седмицата. От икономическа гледн... 

Най-ниската цена е основният критерий, по който ще бъдат избирани победителите в конкурсите за ремонти на
републиканските пътища, показват публикуваните на сайта на пътната агенция обществени поръчки. Общата
прогнозна стойност на договорите е близо 850 млн. лв. без ДДС, а срокът на поръчките – година и половина
вместо досегашните четири години. По този начин се избягва риска от драстична инфлация... 

Китайските интернет гиганти Alibaba, Baidu, Bytedance и Tencent са поръчали чипове на калифорнийската Nvidia на
стойност 5 млрд. долара, опасявайки се от спиране на вноса. Това съобщи Financial Times. По-рано президентът
на САЩ Джо Байдън подписа указ, с който нарежда на Министерството на финансите да ограничи определени
американски инвестиции в Китай в чувствителни високотехнологични сектори, вкл... 

Заглавие: Дефлация: Защо падащите цени в Китай будят безпокойство
Дата: 09.08.2023 16:43
Медия: Искра.бг

Заглавие: Какво ще донесе на Сърбия домакинството на Експо 2027?
Дата: 10.08.2023 09:10
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: В ход е подготовката на концепции за Интегрирани териториални инвестиции с европейски средства
за периода до 2027 г.
Дата: 10.08.2023 11:36
Медия: Радио Велико Търново

Заглавие: Това няма да завърши добре…
Дата: 10.08.2023 11:33
Медия: ФорумЪт

Заглавие: Разкриха основния критерий по който избират строителите за нашите пътища
Дата: 10.08.2023 11:32
Медия: БГ вест

Заглавие: Кой китайски компании са в ужас от новия указ на Байдън?
Дата: 10.08.2023 11:11
Медия: Експерт

Заглавие: САЩ наложи ограничения на инвестиции в технологичния отрасъл на Китай
Дата: 10.08.2023 10:29

https://www.iskra.bg/deflatsia-zashto-padashtite-tseni-v-kitay-budyat-bezpokoystvo/
https://www.bta.bg/bg/news/balkans/504127-kakvo-shte-donese-na-sarbiya-domakinstvoto-na-ekspo-2027-
http://radiovelikotarnovo.com/%D0%B2-%D1%85%D0%BE%D0%B4-%D0%B5-%D0%BF%D0%BE%D0%B4%D0%B3%D0%BE%D1%82%D0%BE%D0%B2%D0%BA%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D0%BD%D0%B0-%D0%BA%D0%BE%D0%BD%D1%86%D0%B5%D0%BF%D1%86%D0%B8%D0%B8-%D0%B7%D0%B0-%D0%B8%D0%BD/
http://forumat-bg.com/obshta/ikonomika/22271-8736-tova-nyama-da-zavarshi-dobre
https://bgvest.eu/971166/
https://www.expert.bg/technology/it/koj-kitajski-kompanii-sa-v-ujas-ot-novija-ukaz-na-bajdyn-2032103.html
https://dividend.bg/svyat/sasht-nalozhi-ogranicheniya-na-investicii-v-tehnologichniya-otrasal-na-kitay


Китай от своя страна изрази "силно безпокойство" от решението на САЩ и обяви, че си запазва правото на ответни
мерки, заяви китайското министерство на търговиятаПрезидентът на САЩ Джо Байдън подписа указ, предвиждащ
ограничаване на американските инвестиции в технологичния отрасъл на Китай. Те включват разработването на
полупроводници, микроелектроника, квантови технологии и изкуствен интелект, пре... 

Компаниите получават грантове между 3 000 лв. и 20 000 лв.Министерството на иновациите и растежа сключи
всички договори с класираните 1599 фирми по процедурата "ИКТ решения и киберсигурност" от Плана за
възстановяване и устойчивост (ПВУ). Общият бюджет на мярката е 30.6 млн. лв. По процедурата не се налага
съфинансиране от класираните предприятия. В зависимост от заявените нужди фирмите получават ... 

Олигархът вдига жилищен комплекс срещу ТУ-СофияНов строителен бос на хоризонта – дружеството със
специална инвестиционна цел "Софарма билдингс" на олигарха Огнян Донев планира да строи жилищен комплекс
на мястото на бившите сгради на НИХФИ и "Унифарм", които се намират на булевард "Свети Климент Охридски"
срещу Техническия университет в София и недалеч от офисните кули на "Софарма". Новината съобщ... 

Предприемат се действия за значително намаляване на разходите за възнагражденията на органите за
управление и контрол на дружествата към Министерство на икономиката и индустрията С цел оздравяване на
дейността и подобряване на ефективността на работата на публичните предприятия към Министерството на
икономиката и индустрията бе извършен анализ относно финансовото им състояние, включително и на пол... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 16)

Обобщение на данните от първото кохортно проучване в 4 държави с 30 000 потребители на бездимна система за
нагряване на тютюн относно приноса на точната и достоверна информация върху поведенческия моделПървото
по рода си проучване, проведено в Япония, Италия, Германия и Русия, показва как възприятието на доказани и
достоверни данни за нивото на риска при по-ниското образуване на вредни вещества от... 

Одобрена е информация за касовото изпълнение на държавния бюджет. Размерът на фискалния резерв към
30.06.2023 г. е 12,9 млрд. лв., в т.ч. 12,5 млрд. лв. депозити на фискалния резерв в БНБ и банки и 0,4 млрд. лв.
вземания от фондовете на Европейския съюзМинистерският съвет прие постановление за изпълнението на
държавния бюджет на Република България за 2023 г. в срока, определен в Закона за публични... 

Медия: Дивидент

Заглавие: Над 30 млн. лв. получиха 1600 фирми за ИКТ решения и киберсигурност
Дата: 10.08.2023 12:04
Медия: Economy

Заглавие: Огнян Донев – новият строителен бос вдига жилищен комплекс в София (ВИЗИТКА на ОЛИГАРХА)
Дата: 10.08.2023 12:01
Медия: Клюки.бг

Заглавие: Министър Богданов с програма за оздравяване на публичните предприятия
Дата: 10.08.2023 11:53
Медия: Банкеръ

Заглавие: Защо пушачите преминават на СНТ?
Дата: 09.08.2023 05:07
Медия: Скенер

Заглавие: Министерският съвет прие постановление за изпълнението на Бюджет 2023
Дата: 09.08.2023 16:06
Медия: Епицентър

Заглавие: Урсула фон дер Лайен обеща помощ за пострадалата от наводнения Словения
Дата: 09.08.2023 15:21

https://www.economy.bg/economy/view/55744/Nad-30-mln-lv-poluchiha-1600-firmi-za-IKT-resheniya-i-kibersigurnost-
https://kliuki.bg/razkritia/ognyan-donev-noviyat-stroitelen-bos-vdiga-zhilishten-kompleks-v-sofiya-vizitka-na-oligarha/207038
https://banker.bg/2023/08/10/%D0%BC%D0%B8%D0%BD%D0%B8%D1%81%D1%82%D1%8A%D1%80-%D0%B1%D0%BE%D0%B3%D0%B4%D0%B0%D0%BD%D0%BE%D0%B2-%D1%81-%D0%BF%D1%80%D0%BE%D0%B3%D1%80%D0%B0%D0%BC%D0%B0-%D0%B7%D0%B0-%D0%BE%D0%B7%D0%B4%D1%80%D0%B0/
http://skener.news/2023/08/09/%D0%B7%D0%B0%D1%89%D0%BE-%D0%BF%D1%83%D1%88%D0%B0%D1%87%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%BC%D0%B8%D0%BD%D0%B0%D0%B2%D0%B0%D1%82-%D0%BD%D0%B0-%D1%81%D0%BD%D1%82/
https://epicenter.bg/article/Ministerskiyat-savet-prie-postanovlenie-za-izpalnenieto-na-Byudzhet-2023/323034/2/0
http://dariknews.bg/novini/sviat/ursula-fon-der-lajen-obeshta-pomosht-za-postradalata-ot-navodneniia-sloveniia-2355920


Председателят на Европейската комисия Урсула фон дер Лайен посети Словения и обеща помощ от ЕС за
държавата-членка, която беше опустошена от неотдавнашните наводнения, при които загинаха най-малко шест
души и бяха нанесени големи щети, съобщи пресслужбата на ЕК.След срещата си с министър-председателя на
Словения Роберт Голоб, Фон дер Лайен заяви, че са обсъдили пакет от "три компонента", предназна... 

Чрез прилагането на тези практики хората могат да намалят риска от хранителни заболявания и да дадат своя
принос за по-безопасната хранителна среда за всичкиС настъпването на летните горещини става все по-важно да
се поддържа хигиената на храните. Ето защо Европейският орган за безопасност на храните (ЕОБХ) и повечето от
16-те държави партньори от ЕС, участващи в кампанията #EUChooseSafeFood, пост... 

Таксите за дялово разпределение на топлинните счетоводители се увеличават с между 6 и 11 лева за тристайно
жилище през сезон 2023/2024. Това се вижда от публикувана таблица с новите цени на услугите, минимален пакет,
на страницата на "Топлофикация София". В нея са вписани цените без ДДС на 11 фирми за дялово
разпределение, сред които и самото дружество, което е доставчик на топлинна енергия. При п... 

От 2016 година досега научно-технологичният парк е подпомогнал развитието на повече от 60 иновативни
компанииСофия Тех Парк отваря нова програма в подкрепа на иноватори, предприемачи и изследователи – South
East European Innovators Program (SEEIP). Официално инициативата ще започне през месец октомври, но
прозорецът за кандидатстване вече е активен на – https://seeip.eu/ Компаниите или екипите мог... 

Когато телефонът на IT експерта Калоян Косев звънва в един делничен ден през месец май 2018 година, той
очаква всичко друго, но не и покана за интервю за работа, което ще се проведе на британския остров Ман - просто
защото не е кандидатствал за позиция в чужбина. Обаждането идва от мениджър в PokerStars, които днес вече са
част от Flutter International след може би най-голямото сливане в световнат... 

Преди срещата си с Иво Иванов цяла нощ търсих една дума. Въртях се в леглото и се опитвах да я намеря. Една
дума, с която да кажа кой всъщност е Иво. И мисля, че я открих - отдаденост! Безрезервна отдаденост на всяка
една история в своите книги, на спорта, на работата си, на семейството си, на всеки, с когото общува. Това е Иво
Иванов и е щастливец онзи, който се е докоснал до него. Щрихи към биог... 

Медия: DarikNews.bg

Заглавие: Хигиената на храните през лятото е основен акцент на кампанията #EUChooseSafeFood
Дата: 09.08.2023 14:43
Медия: АГРО.БГ

Заглавие: ПАК БРАДВА! Отчетът на парното и топлата вода поскъпва
Дата: 09.08.2023 17:22
Медия: Телеграф

Заглавие: София Тех Парк отваря нова програма в подкрепа на иноватори и изследователи
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Заглавие: Flutter International, която ще ви даде международна кариера от София и ще ви обучи за нея
Дата: 18.07.2023 14:31
Медия: Money.bg

Заглавие: Иво Иванов: Човек не умира, когато спре да диша, а когато спре да живее
Дата: 17.07.2023 14:06
Медия: Блиц

Заглавие: Туристическият бум на Балканите е застрашен от липсата на работна ръка
Дата: 09.08.2023 17:03
Медия: Икономически живот
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Хърватия, Черна гора, а сега и Албания: балканските страни започват да присъстват все по-ярко на европейската
туристическа карта, особено тези, които имат излаз на Адриатическото крайбрежие. Но всички те са изправени
пред безпрецедентно предизвикателство: липсата на работна сила, следствие от емиграцията, която обезлюдява
тези страни, изтъква репортаж на RFI. Една нова дестинация се налага на тури... 

Това заяви пред ФрогНюз бившият зам.-министър на туризма и президент на Европейската лига за икономическо
сътрудничество Бранимир Ботев. Вижте и цялото интервю: За съжаление тази констатация е дълбоко вярна -
българският туризъм е в криза. Бих казал, че това се отнася най-вече за летния туризъм. Той не е в криза от тази
година, от миналата или от по-миналата. Всъщност много са факторите за кризата... 

Ръстът на заплатите се забавяПрез юли британските работодатели намалиха броя на новия постоянен персонал,
който са наели чрез агенции за набиране на персонал, най-много от средата на 2020 г. поради опасения относно
икономическите перспективи, добавяйки признаци, че пазарът става по-труден за търсещите работа, отбелязва
"Ройтерс". Коефициентът за наемане на постоянен персонал, изготвян от Конфедера... 

(По материал на Мария Киселева и Виктория Сафронова, BBC News, руска редакция) Смята се, че неустановен
брой от няколкостотин хиляди до няколко милиона руснаци са напуснали страната си от началото на инвазията в
Украйна. Точният брой не може да се установи поради неясния статут на руските граждани в чужбина, дали и
колко от тях ще се завърнат, колко са получили или ще получат убежище и работа. Рус... 

С чиста съвест днес може да заявите на шефа си, че няма да си помръднете пръста за нищо, защото е Световен
ден на мързела. А девизът на празнуващите е: "Нека се отдадем на безбрежна леност и нека умът и тялото ни
бъдат мързеливи през целия ден. Нека този ден не правим нищо". Този така хубав празник се отбелязва повече от
100 години, но вероятно от мързел никой не си е направил труда да запише отко... 

0 Агенцията по заетостта, съвместно с Комисията по заетостта към Областния съвет за развитие в област Перник
проведе единадесето поред анкетно проучване на потребностите на работодателите от работна сила с цел да се
събере и анализира актуална информация относно професиите, компетенциите, знанията и уменията на
търсените от работодателите кадри. Резултатите от анкетното проучване бяха обобщени в Д... 

Кошути изяли дините тази година, но добрата реколта от пъпеши компенсира несгодитеЗаради продължителната
суша почвата в свищовския край е доста сбита и това затруднява производителите на земеделски култури.

Заглавие: Бранимир Ботев за Фрог: Министерството на туризма се превърна в Министерство на концесиите,
шезлонгите и чадърите
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Заглавие: Наемането във Великобритания намалява
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Заглавие: Защо хора напускат Русия, кои са те и къде отиват?
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Медия: E-vestnik.bg

Заглавие: Днес е Световен ден на мързела, оказва се, че е заразен
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Заглавие: Работодатели в Пернишко: Липсват строго профилирани кадри
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Невероятно, но факт! Кинезитерапевт, строителен предприемач и собственик на IT компания се обучават за
овчари Годината е доста трудна, но Йордан Габровски и неговия дядо Иван, който е основния... 

Ръководни органи на с констатирани управленски проблеми получават изключително високи възнаграждения (над
12 хил. лв. месечно), независимо от финансовото състояние и постигнатите резултати от тях. Това съобщават от
Министерството на икономиката и индустрията (МИИ). От ведомството допълват, че данните са от извършен
анализ с цел оздравяване на дейността и подобряване на ефективността на работата на... 

ТЕМИ В РАЗВИТИЕ - (БРОЙ НОВИНИ: 15)

Темата за ВиК концесията на София все по-често е на дневен ред. И тя наистина е изключително важна, защото
определя акво ще е качество на водата, която пием в София, колко от нея ще губим по тръбите, докъде ще стигне
канализационната мрежа и т. н. Вече две десетилетия Столична община е оставила нещата в ръцете на
концесионера. До 2010 г. мажоритарният дял се държи от "Юнайтед Ютилитис", а след 201... 

Белият дом в сряда ще опише подробно плановете си да забрани някои американски инвестиции в чувствителни
технологии в Китай и ще изиска правителството да бъде уведомявано за други инвестиции, каза високопоставен
правителствен източник пред "Ройтерс". Плановете имат за цел да попречат на капитала и експертизата на САЩ
да помогнат за разработването на технологии, които биха могли да подкрепят военна... 

Решенията на депутатите относно правосъдието за пореден път се разминават с реалните очаквания на
обществото. И за децата е ясно, че увеличените на книга наказания за престъпленията, към които има засилен
публичен интерес, няма и не могат да доведат до превенция на тези деяния. Достатъчно е да се направи анализ
на влезлите в сила през последните 5 години присъди, за да се види, че наложените наказ... 

Един от най-търсените италиански мафиоти, който успява да се скрие от властите в продължение на 11 години,
беше арестуван, след като се появи негова снимка, на която празнува успеха на своя любим футболен отбор.
Винченцо Ла Порта е свързан с организираната престъпна група Камора в Неапол и е осъден задочно на 14
години и четири месеца за укриване на данъци и данъчни измами. След 11 години в бягств... 

Проблемът с Паметника на Съветската армия загнива от 1989 г. насам. Вечната признателност е стар и тъжен
момент в българската идентичност. Много ще е жалко, ако пак избягаме от съдържателните въпроси, пише

Заглавие: Баснословни заплати за ръководители на кретащи държавни предприятия
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Заглавие: ВиК концесията на София: "Икономическият баланс" ли е най-важен?
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Заглавие: За съдебната реформа
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Заглавие: 11 години мафиотът Винченцо Ла Порта се укрива, но празненство за победата на Наполи го прати в
ареста (ВИДЕО)
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Ивайло Дичев.Паметникът на Съветската армия освободителка ме кара да си спомня пиесата на Йонеско
"Амедей или как да се отървем от него". Там сцената постепенно се изпълва от труп, "страдащ от н... 

Български експерти ще се запознаят с финландския опит във въвеждането на иновации в училищното
образование, както и във взаимодействието между университетите и бизнеса. Това стана ясно по време на среща
между министъра на образованието и науката проф. Галин Цоков и посланика на Финландия в България Н.Пр.
Кристина Кувая, съобщават от МОН. На нея присъства и зам.-министър проф. Генка Петрова. "Сътру... 

/Поглед.инфо/ Въпреки факта, че далеч не всички бригади от украински войници, обучени на Запад, са пуснати в
боевете (и някъде около половината все още чакат своя "звезден час"), вече може да се каже с много голяма
степен на вероятност, че Украинската контраофанзива се провали. Това се доказва от ситуацията на фронта: за
двата месеца на контранастъплението въоръжените сили на Украйна не само не ус... 

Зрители ни сигнализираха, че от няколко дни в гората, която граничи с природен парк "Витоша", се секат не само
храсти, но и големи дървета. Незаконната сеч в гората над "Бояна" започнала още в края на миналата седмица.
Опитите на хората от района да спрат машините останали без успех. Едва след като полицаи и служители от район
"Витоша" дошли на място, резачите се оттеглили. Кметът на столичния рай... 

Над 2000 катастрофи са станали в Пловдивска областНад 500 души са загинали в пътни катастрофи през
миналата година. От тях 29 са деца. Това показват данните на НСИ и МВР. Най-много са загиналите в областите
София-град и Пловдив - над 40 души. Тези области са лидери и в негативната класация за най-много инциденти
със загинали, цитирани от БНТ. Най-много са пътните произшествия в столицата - близо 9... 

Паметникът на Съветската армия освободителка ме кара да си спомня пиесата на Йонеско "Амедей или как да се
отървем от него". Там сцената постепенно се изпълва от труп, "страдащ от неизлечимата болест на мъртвите,
геометричното разрастване", а двойката се чуди откъде е дошъл и как да си отвоюват жизненото пространство.
Защото проблемът с този паметник от 1989-та насам расте и загнива. Политическият... 

Напълно възможно е до края на годината държавата да изтегли нов заем. Това становище изрази финансистът
Любомир Каримански. По думите му събираемостта от ДДС е намаляла с близо 125 млн. лв. към края на юни, в
сравнение с миналата година. "Това е един от най-големите приходоизточници в бюджета. Щом не можем да

Заглавие: Финландия споделя образователен опит
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Заглавие: Западът готви Киев за мирни преговори?
Дата: 09.08.2023 15:41
Медия: Поглед Инфо

Заглавие: Незаконна сеч в гората над столичния квартал "Бояна"
Дата: 09.08.2023 20:40
Медия: БНТ Новини

Заглавие: 500 души са загинали по пътищата на страната, Пловдив област първа в антикласацията
Дата: 09.08.2023 20:30
Медия: Трафик Нюз

Заглавие: Проф. Ивайло Дичев: Дано не ни извъртят номер с Паметника на Съветската армия, както с
Партийния дом
Дата: 09.08.2023 20:23
Медия: Дебати

Заглавие: Каримански не издържа и проговори: Притеснява ме какво се случва в ББР! Имам информация, че
готвят…
Дата: 10.08.2023 11:30
Медия: 7 дни България

https://press.azbuki.bg/news/novini-2023/broj-32-2023/finlandiya-spodelya-obrazovatelen-opit/
https://pogled.info/svetoven/zapadat-gotvi-kiev-za-mirni-pregovori.159227
https://bntnews.bg/news/nezakonna-sech-v-gorata-nad-stolichniya-kvartal-boyana-1243867news.html
https://trafficnews.bg/krimi/500-dushi-sa-zaginali-po-patishtata-stranata-plovdiv-oblast-286496/
https://debati.bg/prof-ivaylo-dichev-dano-ne-ni-izvartyat-nomer-s-pametnika-na-savetskata-armia-kakto-s-partiynia-dom/
https://7dnibulgaria.bg/archives/212183


имаме приходи от ДДС, когато говорим, че икономиката ни е наред, то тогава това трябва д... 

Председателят на Националното сдружение "Недвижими имоти": На този пазар не могат да си позволят да
участват всичкиСтроителството на нови жилища в София, а и в други големи градове на страната бележи сериозен
спад с над 50 на сто. Спад има и при имотните сделки. Само цените не помръдват. Това е обобщението от
интервюто на БНР с Добромир Ганев - председател на Националното сдружение "Недвижими имот... 

Гюнтер Фелингер не крие въодушевлението си от България. Австрийският предприемач често посещава страната.
Ангажира се също с помощ за приемането на България в Шенген. Пред "Дойче веле" той сподели впечатленията
си от българите. - Г-н Фелингер, в социалната мрежа Х (бивша Туитър) Вие написахте: "България е чудесна! Обичам
България!" Това от сърце ли е – или малко преувеличавате? - Това е искреното ... 

Кметът на Генерал Тошево Валентин Димитров е арестуван по искане на Европейската прокуратура, съобщиха от
офиса на ръководената от Лаура Кьовеши институция. Разследването е за измама със субсидии по проект за
повишаване на енергийната ефективност в общински жилища. Извършени са обиски в помещения на общината, в
офиси на публични личности, заподозрени в съучастие. Няколко свидетели и заподозрени щ... 

Преди три години, когато двойката се отказа от кралските си ангажименти, бе премахната титлата и на
МеганТитлата НRН (негово кралско височество) на принц Хари е премахната от заглавната страница на уебсайта
на кралското семейство. Това се случва три години след като титлата на Меган също беше премахната - тогава
двойката заживя в Лос Анджелис и настъпи така наречения "Мегзит". Съгласно условията н... 

Заглавие: Сериозен спад при имотните сделки и строителство, цените обаче не помръдват
Дата: 10.08.2023 09:49
Медия: Клуб Z

Заглавие: Австрийски бизнесмен: България е пример за подражание
Дата: 10.08.2023 09:06
Медия: 24 Часа

Заглавие: ЗАПОЧНА СЕ: Закопчаха кмета на Генерал Тошево по искане на Кьовеши
Дата: 10.08.2023 08:30
Медия: Конкурент

Заглавие: Кралското семейство премахна тихомълком титлата на Хари
Дата: 10.08.2023 10:32
Медия: Факти

https://clubz.bg/140005
https://www.24chasa.bg/mneniya/article/15125360
https://www.konkurent.bg/news/16916454057860/zapochna-se-zakopchaha-kmeta-na-general-toshevo-po-iskane-na-koveshi
https://fakti.bg/life/806134-kralskoto-semeistvo-premahna-tihomalkom-titlata-na-hari
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